

No. 38544. Multilateral

ROME STATUTE OF THE INTERNATIONAL CRIMINAL COURT. ROME, 17 JULY 1998 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2187, I-38544.*]

AMENDMENT TO ARTICLE 8 OF THE ROME STATUTE OF THE INTERNATIONAL CRIMINAL COURT (WEAPONS THE PRIMARY EFFECT OF WHICH IS TO INJURE BY FRAGMENTS UNDETECTABLE BY X-RAYS IN THE HUMAN BODY). NEW YORK, 14 DECEMBER 2017 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3350, A-38544.*]

*RATIFICATION**

Cyprus

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 23 July 2024

Date of effect: 23 July 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 July 2024

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 38544. Multilatéral

STATUT DE ROME DE LA COUR PÉNALE INTERNATIONALE. ROME, 17 JUILLET 1998 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2187, I-38544.*]

AMENDEMENT À L'ARTICLE 8 DU STATUT DE ROME DE LA COUR PÉNALE INTERNATIONALE (ARMES AYANT COMME PRINCIPAL EFFET DE BLESSER PAR DES ÉCLATS QUI NE SONT PAS LOCALISABLES PAR RAYONS X DANS LE CORPS HUMAIN). NEW YORK, 14 DÉCEMBRE 2017 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3350, A-38544.*]

RATIFICATION

Chypre

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 juillet 2024

Date de prise d'effet : 23 juillet 2025

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 23 juillet 2024

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.*